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ДЕПУТАТСЬКИЙ ЗАПИТ

Шановний Анапо ліє Васильовичу!
На сьогоднішній день система реабілітації в Україні потребує докорінних 

змін в організації медичної та реабілітаційної допомоги. Звичайно, військові 
події на Сході України стали поштовхом до цих змін.

В Україні на законодавчому рівні триває розбудова системи реабілітації. 
Тому, на всіх рівнях влади з розумінням відносяться щодо впровадження та 
розвитку реабілітаційної допомоги і її актуальну необхідність.

Хочу наголосити, що і в нашому місті створення реабілітаційного 
відділення саме на часі.
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ключовим. Всі розуміють, що хлопці, які втратили руки, ноги, перебувають у 
важкому психоемоційному стані і заслуговують на те, щоб проходити 
реабілітацію та лікування в комфортних умовах.

З огляду на викладене вище та керуючись нормами ст. 1о Закону України 
«Про статус депутатів місцевих рад», ст. 19 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні» зважаючи на гостру необхідність піднятого питання 
прошу розглянути можливість щодо відкриття у м. Черкаси на базі медично- 
лікувального закладу Відділення реабілітації та відновлювальної медицини 
для військових захисників та захисниць зі складу сил оборони, постраждалим у 
зв’язку зі збройною агресією Росії проти України.

Війна залишає слід на кожному, хто хоча б день брав участь у бойових 
діях. Повертаючись додому, кожна людина може опинитися в ситуації, коли 
потребуватиме додаткової медичної та психологічної допомоги.

Враховуючи психологічний, емоційний та фізичний стан пацієнтів, 
необхідно створити спеціалізовані палати та кімнати реабілітації, а також 
підібраний кваліфікований медичний уважний персонал.

Тут насамперед проходитимуть лікування військові, які отримали різного 
ступеня поранення й травми, тому основне завдання спеціалістів відділення -  
пристосувати кожну людину до життя після травми, повернення в сім’ю, на 
роботу, в суспільство.

З повагою, депутат 
Черкаської міської ради Сергій ПРЯДКА


